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z  ses j i  Rady  MieJsk ie j  w  Jqdrze jowie  odby te j  w  dn iu  11  lu tego 1994 r .
14r sal i  t ] rzqdu Rejonowego,

4d.1 .  PrzewodnÍcz1cy  Rady Mie jsk ie j  T .La to  o tworzy l  obrady
XLII  sesj i  Rady Miejskiej  .  Obrady rozpoczqto o god.z .g2O przy obecnoÉ-
ci  17 radnychrco stanowi 6017 % ogólu R.ady.
Jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwa].
Spóáni?o siq I  radnych /do godz.g4O / .obrady kontynuowano przy

obecnoéc1 25 radnychrco stanowi 8913 % ogóLu Rady.

Przewodnícz4cy powital  przbylych na sesjg radnychrgoÉci  zaproszonych

i  wszystkich uczestni  czq.eych w obradach Rady.

Proponowany porzqdek obrad Rada przyjqZa jednogloÉnie.

Porzqdek obrad:

1  .  Otwarc ie  ses j i rs tw ie rdzenÍe  quorumrprzy jQc ie  porzqdku obrad.

2 .Usprawied l iw ien j .e  radnych n ieobecnych na  ses j i  w  dn iu  JO.12.1993 r .

S .Przy jqc ie  p ro tokó ]u  z  paprzedn ie j  sesJ i .

4 .Powolan ie  sekre tarza  obrad.

5 .  Tn terpe lac je  i  wo lne  wn iosk i .

6 .Uchwalen ie  p lanu pracy  Rady Mie  jsk i .e j .

T . In fo rmac ja  o  p racy  Zarzqdu t . ' i i e jsk iego miqdzy  ses jami .

B . fn fo rmac ja  o  rea l i zac j i  uchwal  pod jq tych  na  ses jach  w dn iech

14117 í  3a  grudn ia  1993 roku .

9. t )chwala w sprawie ustalenia op?at za dostarczenie wody i  odprowadze
-nle Écieków przez Zaklad Wodociqgów i  Kanal izacj i  w Jqdrzejowie.

lO. lJchwa?a w sprawÍe ustalenia l iezby czlonków Rady Nadzorczej

Samorzqdowego Zakladu Podstawowej Opieki  Zdrowotnej  w Jgdrzejowie.

1 l . l lchwala w sprawie powolanÍa Rady Nadzorczej  Samorzqdowego Zakladu

Podstar¡owej Opieki  Zdrowotnej  w JQdrzejowie.

l2.Spotkanie z przedstawicielem Zwiqzku Gmin Rolniczych i  Ekologícz-

nych.

lJ.Uchwala w sprawie zmian w Statucie Zwi4zku Gmin Rolniczych

i  Eko log icznych.

l4.Uchwala w sprawie ochrony érodowiska przed odpadami komunalnymi

i  n ieczys toéc iami  p lynnymi .

l5 .Uchwala  zmienÍa jqca  Uchwalq  Nr  XXXI / ' l89 /92  Rady Mie jsk ie j

w Jqdrzejowie z dnia 18 gmdnla 1992 r .  w sprawie okreél-enia

wyposa2enia nieruchomoÉci os6b f izycznych i  podmiotów gospodarczych

w urz1dzenia sluZqce do gromadzenia odpadów oraz utrzymywania ich

w odpowiednim stanie sani tarno-porzqdkowym.
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l6.Uchwala w sprawj .e obni2enia s tawek podatku od érodków t ranspor to-

wych.

lT.Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na sprzeda2 dz ia lk i  budowlanej

s tanowiqcej  wlasnoéó Gminy Jqdrzejówrpolo2onej  we wsi  Lasków.

lg .Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na sprzedaZ dz ia lk i  budowfanej

s tanow igce j  w lasnoÉó  Gminy  Jqd rze jówrpo lo2one j  we  ws i  P iask i '

f  g .Uchwala w sprawie zrn iany Uchwaty Nr  XXX/1BO/92 Rady i ' l ie isk ie j

w  Jgd rze jow ie  z  dn ia  2 t  l i s topada  1992  r -  zm ien ione j  Uchwa tq

l { r  XXXIV/212/93 i lady }4 ie jskÍe j  w Jqdrzejorv ie  z  dnia J0 marca

1993  r .  w  sp raw ie  us ta len ia  wysokoÉc i  s tawek  op la t y  ta rgowe j t

sposobu  je j  poboru rok reé len ia  i nkasen tów o raz  wynagrodzen ía  za

pobór  te j  op laty .
20.ñozpoznanie wniosku radnych dotyczqcego budowy cmentarza komunalne- '

-go v /  Jgdrzejov¡ ie .

2 1 .  O c e n a  p r a c y  S t r a 2 y  i 4 i e j s k i e j .

22 .Udz ie len ie  odpow iedz i  na  i n te rpe lac je .

23.Zamkniqc ie obrad.

Ad . . z .  Na  ses j i  w  dn iu  JO g rudn ia  1993  roku  obecn i  by l i  wszyscy

r a d n i .

Ad .3 .  P ro tokó l  z  pop rzedn ie j  ses j i  p rzy jq to  j ednog loén ie .

Ad.4.  R.ada jednog?oénie na sekretarza obrad wybra la radnq

Danutq Porebskq.-Maniara.

i ladna vryraz i la  zgodq na peln ien ie funkc j i  sekretarza obrad.

Ad .5 .  dadna  B . r i oc i szewska- i "us ia l  po ruszy la  p rob lem rozw i l zan ía

segregacj i  puszek i  opakowañ zawiera jqcych azbest .

Podnios lar  2e w umowie zawarte j  w 1993 r" .  rn iqdzy Burmist rzem

a Wojewodq jest  pomin iqty  problem ÉwÍadczenia us lug dentystycznych

d la  osób  do ros l ych  z  wy j4 t k iem dz iec i  do  l a t  18  - tu  i  kob ie t

w  c i 4 2 y .

Radny W.Poczqty wnosi  o  opracowanie mapy Jqdrzejowa z aktualnymi

n a z w a m i  u l i c .

Ad.6.  Sekretarz Grn iny wnios la pro jekt  poprawek do proponou/anego

planu pracy F.ady Mie jsk i .e j  zgToszonych przez Kemis jq OéwiatyrKul tury

i  Spo r tu ra  nn ianow ic ie :  w  m ies iqcu  kw ie tn iu  um ieéc ió  p rob lemy

do tyczqce  och rony  é rodow iska ra  w  marcu  dokonaó  oceny  p racy  w  zak res ie

kul tury  i  spor tu.

Radny J.Smacki  wnosi  by w mies iqcu kwietn iu omówió problerny ochrony

przeclwpo2arowej  .

7 .a przy jqcÍe Planu pracy Rady I ' i ie js i< ie j  do kor ica kadencj i  1990-1994

g?osowa?o  1B  radnych  ,1  radny  ws t r zyma l  s iQ  od .g losu r l  radny  g losowa l

przec iw.  lz  uwzglqdnieniem zgToszonych poprawek/ '
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/PIan pracy i lady Miejskiej  w Jqdrzejowie do koúca kadencj i  1990'1994

w zala,czeniu clo protokó?u/.

Ad. .7 .  Rada przy j t la  do  w iadomoéc i  In fo rmac jq  o  p racy

Zarz4du l l ie jsk Íego przeds tawionq przez  burmis t rza .

, / rnformacja w zalqczeniu do protokóLu/.

Radna E.Pods iad la  wn ios la  o  wy jaén ien ie  kwest i i  wyc iqc ia  d rzew

l d  m i e é c i e ,
dadna  B .Koc iszewska-1 ' r : s Ía t  podn ios la r  2e  Komis  j a  Zd row ia ,  Op iek i
spolecznej  i  Ochrony Srodowiska wytypowala kandydatów do R.ady

Nadzorczej  Samorzqdowego Zakladu Podstawowej  Opiek i .  Zdrowotnej

w  Jqd rze jow ie rk tó rzy  n ie  zna leáJ ' i  s i g  na  l i éc ie  kandyda tów

przecls tav i ionych przez Burmist rzarna co Burrn i  s t rz  wyjaéniTr |e  n ie

omawia wniosków Komis j i ra le  przedstawia s tanowisko Zarzqdu w te j

s p r a w i e .

R .adny  W.KuÉmie rz  p roponu je  ,aby  wy jaén ien ia  do tyczqce  wyc iqc ia

drzew by?y przedstawione przy omawianiu problemów ekol .og icznych.

So l t ys  ws i  Jas ionna  W. l4a rc ihkowska  py ta  o  sposób  za la tw ien ia  wn iosku

d o t y c z q c e g o  o É w i e t l e n i a  w  J a s i o n n i e .

Ad .B .  Rada  wys?ucha la  i  p rzy jq la  do  w iadomoÉc Í  i n fo rmac jg

o  rea l - i zac j i  uchwa l  pod jq t ych  na  ses jach  w  dn iach  14117  í  30

grudnia 1993 roku.

/Tnformacja w zaT4czeniu do protokótu/ .

4 d . 9 . Kierownik Zakladu lVodoci4gów i  Kanal izac j i  w Jqdrzejowie

K.Sa j tyna  uzasadn i l  kon iecznoéó podwy2szen ia  op la t  za  dos tarczan ie
wody i  odprowadzan ie  ác ieków.Stw ierdz i l r íe  i s tn ie je  kon iecznoéó

wydatkowania na remonty aktualnie 170 nln z?.Poinformowal i ladqr2e
wniosek  w sprawie  podwy2k i  op la t  za  wodq i  Éc iek Í  by l  p rzed lo2ony

d o  Z a r z q d u  l r i i e ; s k i e g o  w  l i s t o p a d z i e  u b . r o k u r d o p i e r o  d z i s i a j  t r a f i a
pod.  obrady  Rady.Wyjaén i l r2e  je2e1 i  n ie  zos tanq podwy2szone op la ty

zgodn ie  z  p"opozyc jami  , to  bqdz ie  koníeczna do tac ja  w wysokoÉc i

1 1 5  n l d  - 1  , 8  m 1 d  2 r - .
Sekretarz Gminy przedstawi la opiniq Delegatury NSZZ l rSol idarnoéérr

w Jqdrze jowie  w przedn io towe j  sprawie .Op in ia  ta  jes t  negatywna.

/opinia na piémie w zaT4czeniu do protokóLu/.

Nastqpn ie  p rzeds tawi la  wn iosk i  poszczegó lnych Komis j Í  Rady odnoén ie
omawianego tematu . f  tak :
KomisJa BudáeturGospodark i  i  M ien ia  wn iosku je :
-zmniejszyó op?atq za pobieranie wody od gospodarstw domowych
wie jsk ich  i  m ie jsk ichrprzedszko l  l  rsz lnó l rob iek tów s lu2by  zdrowia
i  op iek i . . spo leczne j rob iek tów ku l tu ry  i  ku l tu ry  f i zyczne j  do  3 .2OO.-z j
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- z m n i e j s z y ó  o p l a t q  z a  é c i e k 1  d o  2 . J O 0 . -  z l
Pozostate paragrafy projektu uchwa?y opiniuje pozytywnie.

Kwoty przewidziane na remonty obni2yó do koniecznych.
Radnl K.Grabowski  Í  J.Hatys stwierdzajq.r2e uchwata ta powinna byó
pod jg ta  p rzed uchwalen iem bud2etu .
I ladny J. I latys stwierdzar2e ma pretensje do Zarz4durponiewa2 projekt
podwy2ek op?at  za  wodq i  Éc iek i  byZ zTo2ony w m-cu l i s topadz ie  ub .
Do bud2etu ujqto ju2 nowe stawkl  n ie informujqc o tym Rady.
Koniecznie t rzeba wyegzekowaé od wierzyciel  i  zalegloéci  dLa Zakladu
l { o d o c i q g ó w  i  K a n a l i z a c J i  w  k w o c i e  1 . 2 O 9 . 0 6 6  t y s . z l .
Komis ja  Ro ln ic twa i  LeÉn ic twa zg tos i la  p ropozyc je  op la t :
-wysokoríó optat  d1a gospodarstw domowychr szkóLrplacówek zdrowia
w  k w o c i e  3 . 2 A A . -  z t s

-dla obiektów administrowanych przez jednostki  butd2etowe i  prowadzo-

nE przez  n ie  dz ia la lnoéó pozabud2etowq -  7 .OOO.  -  27 ,
-d la  pozos ta lych  odb iorców -12 .000. -  z?- ¡
-op la ta  za  Éc iek i  d1a gospodars tw domowychrprzedszko l i rszkó l  ,ZOZ,
opiekg spolecznqrkul turq i  Kul turq f izycznq, *2.5OO.- z!
-oplata za écieki  administrowane przez jednostki  bud2etowe. i  prowadzo-

n a  p r z e z  n i e  d z i a l a l n o É ó  p o z a b u d 2 e t o w E  - 4 . 0 0 0 . -  z i . ,
- p o z o s t a l y c h  o d b i o r c ó w  - 1 2 . 0 0 0 . - 2 7 .

Pozos ta le  Komis je  n ie  zg tos i l y  innych propozyc j i .
l iadna B.Rogulska proponuje przyjqcie projektu uchwaly w caloéci

i  uzasadn ia  swo je  s tanowisko .Jako cz lonek  Komis j i  Bud.2e turGospodark i

i  } " i ien ia  n ie  zg ,adza s iq  z  wn ioskami  te j  Komis j i .Dochody w bud2ec ie
zos ta ly  uchwaloner te raz  do  tego jes t  dopasowywana podwy2ka.Je2e l i

n ie  podn ies iemy cen to  sami  po to2ymy przeds iqb io rs two.Korn is ja

Bud2etu n"usi  zglasaaó realne wnioski .Nie mo2na windykowaó nie podno-
sz4c oplat . iv iusimy dokonywaó remontów.Sanepid moLe zamknqó urzqdzenia.
Je2eL i  chodz i  o  zaToLen ie  wodomi  e rzy  mus iny  Zak ladowi  v {odoc iqgów

i Kanal izacj i  daó na to pieniqdze, a nie zmnir^1szaó éroclków.
, iadny W."{oániak przedstawiZ i  uzasadni l  stanowisko proponggggt&h cen
przez  Komis jq  Ro ln ic twa i  Lesn ic twa. l 'ów i?  na  temat  du2ego zu2yc ía
wody w fgnacówce ze wzglqdu na du2e zatrudnienÍe.Na Ignacówce nie ma
prawie  2adnych s t ra t rbo  w 96  % woda jes t  op tacana.Mo2na popros ió
p .Sa j tynqraby  powiedz ia t  jak  p rzeds tav¡ ia  s iq  sprawa zuLyc Ía  wody na
innych ws iach . t4yé1 e . t2 -e  Zarzqd L ie  j sk i  wspó1n ie  z  K ie rown ik iem Sa j tynq
r{ypracuje pewne zavierzenia odnoÉnie zu2ycía wody na wsi .
,Radny r / ,FoczQty  py ta  jak ie  jes t  s tanowisko  Zarzqdu w te j  m ierze .
F. ierownik.  Saj tyna odpowiadar2e 2adnego innego poza prawnym.
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Burm i  s t r z  r . ¡ s tosunkowu je  s iq  do  g losu  radnego  ¡ l .Ha tYsa .Odwo lu je  s iq

do  pamiqc i  co  by lo  pode jmowane  na  pop rzedn ich  ses jach .Dwukro tn ie

w paldz iern iku i  l is topadzie 
' tada anal - izowala sprawe ,dano dotac jq

zak?adowi  pod warunkiemraby n i .e  podwyLszaó cen wody.28 l is topada ub.

odtrzyrnal isrny u¡n iosek o podwy2kq cen wody ,wiemy jak i  to  okres

kon iec  roku rok res  éw iq t r raz  j uL  podn ieé l iÉ rny  poda tek  od  n ie rucho -

mo¡íc i rpodnies ienie drugi  * '? f i^  czas i .e  cen by loby t rag iczr le  w skut-

kach  d la  spo teczeús twa .My  chcemy  tak raby  po lqczyó  kon iec  z  koúcem.

Ta  kwo ta  to  j es t  n in ima lna  kwo ta rk tó ra  da je  szanse  p rze t rwan ia .

Je2e l i  z  t e j  m in ima lne j  kwo tghcemy  coÉ  uczknqó  to  za rzuc i  s i q  nam,

2e  j es teÉmy n iegospodarn i . Je2e l i  n ie  uchwa l imy  podwy2k i  op?a t

popetrn imy b lqd.F1am przekonanie o s?usznoéci  te j  min i rna lnej  pod.wyZkí ,

Radny W.PoczQty wnioskuje wyegzekwowanie kwot  na le2nych Zakladowi

Wodoc iqgów i  Kana l i zac j i  i  dokonywan ie  kon t ro l i  ce lenn  wyk ryc ia  osób ,

które n ie p lacq za wodq ra tak 'Ze tychrktórzy kradnq wodq.Jest

Stra2 . i 'u ie jska i  powinna tak ie kontro le  przeproh¡adzaó.

Z,ak7ad nusi  rn ieó pÍeniqdze na remonty.

Radny  J .Ha tys  :w iadomor2e  czqáó  odb io rców za  wodq  n ie  b tdz ie  p lac ié ,

aby wyrównaó koszty  za 2 -3 rn ies iqce d la tych ,k tórzy p lacq bqdq.

nowe poCwy2ki  .  
r ,^  ^q

Przewoc ln i cza ,cy  ob rad  og?asza  p rze rwQ od  godz .11n t  do  12 " t .

I t 'znowienie obrad.

F.adna G.Pelka pyta jak pot raktowana jest  Spóldz ie ln Ía Produkcy jna

w Po toku  i { i eJk im .
r rzewodníczqcy 

"ady $/y ia tn iar2e jest  to  sprawa dyskusyina-
Zgloszono rmiosek o przeprowadzenie ta jnego g losowania nad uchwalq

w sp raw ie  us ta len ia  op la t  za  wodq .

Do  Komis j i  Sk ru taoy jne j  zg loszono :

i"adnq l4ariq Rokickq

radnego l¡íaldemara KuÉmi erza

r a d n a  E 1 2 b Í e t q  i . o d s i a d l a

Kon is ja  Sk ru tacy jna  p rzys tQpu je  do  p racy .

Obrady Rady t rwajq nadal .

A d  .  1 0 . Projekt  uchwaly przedstawia Rad,zie "ekretarz Gminy.

P o c l a j e  d o  w i a d o m o é c i  w n i o s k i  K o m i s  j i .

Komis ja OéwiatyrKul tury  i  Spor tu proponuie by w sk?ad Rady weszl i

p rze r l s taw ic ie le  z  Rakowa  i  P rzq .s law ia rKomis ja  Zd row ia r@iek i  Spo lecz

-nej  i  Ochrony Seodowiska wnioskuje by Rada Nadzorcza l iczyka

11  oséb ,  na tomias t  Ko rn i s ja  Ro ln i . c twa  i  LeÉn ic twa  9  osób .

pozos ta le  Komis je  n ie  wypow iedz ia l y  s lq  co  do  i 1oÉc i  osób rk tó re

ma jE  wchodz ió  w  sk tad  Rady  Nadzorcze i .
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Radna B.Kociszewska-1' \ rs ia l  omówi?a zadania Rady Nadzorczej  Samorzqdo-

wego Zakladu OpiekÍ  Zdrowotnej  w Jqdrzejowle.

Za i loéciq 9 osób g?osowalo 7 radnyc\rprzecíw 1211 osoba wstrzymata

s i q  o d  g l o s u .

Za Í1oéc iq  11  osób g losowalo  13  osób,  p rzec iw 7  t  2  radnych wst rzymalo

s i q  o d  g l o s u .

l iad.a powziqla Uchwalq Nr XLII /269/94 w sprawie ustalenia l iczby

cz?onków Rady Nadzorczej  Damorzqdowego Zakladu Podstawowej Opieki

Zdrowotne j  w Jqdrze jowie .

/uchwala 
i\r xl, l l /269/gU w zaT4czeniu do protokóhu/.

Ad.9 .cd .  Radna M.Rok icka  odczy ta la  p ro tokó l  Komis j i  Skru tacy jne j .

Oddano 24 gTosyr l  g los niewa2ny.

Za uchwa?q glosowalo 15 radnych,
przecÍw uchwale 9 radnych.

/Protokól Komisji Skrutacyinei w zaTa,,czeniu do protokóLu/

I lchwatra Nr XLTI/?-68/94 hr sprahr ie ustalenia oplat  za dostarczanie

wody i  odpro' . ,adzanie écieków przez Zaklad Wodociqgów i  Kanal izacj i

w  Jqdrze jowÍe  zos ta la  powz iq ta .

/Uchwala Nr XLTI/268/94 w zalaezeniu do protokóLu/.

Ad. '1 1 . Komi s ja Oéwl aty, Kultury i Sportu proponu je kandydaturq
' :andydaturq radnej  Barbary Rogulskiej  oraz czlonka tej  Komisj i  spoua

Rady Ryszarda Pacanowskiego.Proponuje ponadtoraby w sk?ad Rady

Nadzorczej  weszta osoba z Prza.dtawia i  Rakowa.

Komisja Rolnictwa i  Leénictwa proponuje kandydaturg

radnej  Genowefy Pelka i  Wieslawa Poczqtego.

Komisja ZdrowiarOpieki  Spolecznej  i  Ochrony Srodowiska

proponuje kandydatury:Adam Gwóádá,

Bo2ena staúczyk,

radna Bernadeta Kociszewska- lvüsia},

czlonek tej Komisji spoza Rady Kazimíerz

pst, zslaszana piÉmie kandydature p.Adama :il:il:-".
Zarzqd Mie jsk i  proponuje nastqpujqcych kandydatów:

E l¿b ie ta  Pods iad ta
I¡/aldemar Woániak

Adam Siudymak

Ri 'szard Bal  i r isk i

Jan K?apcia

Jerzy Smacki
'- Genowefa Pelka

SkreÉlono kandydaturq Bo2eny Staúczykrktóra n ie wyrazíLa zgody na

kandydowanie.
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Radny K.Grabowski  zglasza kandydaturq radnej  l4ar i i  Rokickiejrktóra

w y r a z i l a  z g o d q .

Na rqce  Przewodn iczgcego Rady Mie jsk ie j  zZo2ono wn iosek  9  radnych

o przeprowadzen ie  ta jnego g tosowan ia .

Powolano Komis jq  Skru tacy jnq .  w sk ladz ie :

radny Jan Krzanowskl

radny Stanistaw Barañski

radny Janusz Hatys

Na 1 iÉc ie  do  g losowan ia  umieszczono nas tqpu jqcych kandydatów do

Rady Nadzorczej  SamorzEdoh/ego Zakladu Podstawowej Opieki  Zdrowotnej

w Jqdrze jowie :

Barbara Rogulska

Ryszard Pacanowski

Genowefa PeZka

W i e s Z a w  P o c z q t y

Adan Gwóádí

Bernadeta  Koc iszewska-Mus i  a }

Kaz imierz  SaJ tyna

E l 2 b i e t a  P o d s i a d l o

Waldemar  Woán iak

Adam Siudymak

R v s z a r d  B a l i n s k i

.lan tttapcia

JerzY Smacki

Mar ia  Rok icka

¡ iomisja Skrutacvjna przystqpuje do pracy i  przeprowadza glosowanie.

4d .12 .  Przeds tawic ie l  Zwi1zku Gmin  Ro ln iczych i  Eko log icz -

nych i ' ' iarek Gos zreferowat cele i  zadania Zwiqzku i  omówi l  zagadniená

zwi4zane ze zrnianami w Statucie Zwíqzku Gmin Rolniczych i  Ekologícz-
nych.Zwróci l  uwagq na koniecznoéó utworzenia gi .e ldy zdrowej 2ywnoéci .

4d .13 .  Za  przy jgc ie  uchwa?y w sprawie  zmian w Sta tuc ie
Zwí7zku Gmin Rol"niczycl t  i  Ekologicznych g?osowalo '18 radnychrglosów
przec iw n ie  by lo r '1  radny  wst rzyma? s iq  od  g losu .

/uchwala Nr xLII/zT1/94 w zal4czeniu do protokólu/.

Ad.14 .  Fro jek t  uchwaty  z re fe rowa l  Zas tQpca Burmis t rza .

4 d . 1 1 . c . d .  K o m i s j a  S k r u t a c y j n a  o g l o s i l a  w y n i k i  g l o s o w a n i a .

Przystqpiono do I I  tury glosowaniarponiewaZ 4 kandadatów

u z y s k a t o  j e d n a k o w e  i 1 o é c i  g l o s ó w . S q  t o :
Barbara Rogulska
W i e s ? a w ' F o c z q t y
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Bernadeta Koci  szewska - l ' iusi  aZ

Kazimíerz sajtyna

A d . 1 4  c . d .  i l a d n y  A . C i e s i e l s k i  s t w i e r d z i T r 2 e  m i e s z k a ú c y  n i e  w p u s z -

cz$E na posesje osób nawet uprawnionych celem przeprowadzenia

kontrol- i  posesj Í roraz by uzyskaó érodki  od Wojewody na wywóz

beczkowozem raz  w mies iqcu  n ie r ;zys toÉc i  p lynnych z  od leg lych  w iosek .
I ladny  ' v ' / .Kuémierz  p rzyT7cza s iq  do  wn iosku radnego C ies ie lsk iego.

1 . ,ówi  s iQr2e wszyscy  pos iada jqcy  szarnba rnuszE zawrzeó umov{y .Wie le  jes t

szambrgdz íe  n ie  ma dna be tonowegor je2e1 i  bqdq kont ro le  wówczas w ie le

szarb bgdzie musialo byó przebudowane.Ludzie bqdq zamykaó szamba,

bede budowaó"wygódk i " rbQdq.  wy lewaó n ieczys toéc i  w iadrami .Aby  temu

zapobiec t rzebaraby Zarzqd rvyst i ;p iZ do : i lydzíaZu Ochrony Srodowiska

Urzqdu ' i {o jevródzkiego o v\ Iyasygnov¿anie kwoty na zakup beczek dla miesz-

kaúców ws i  odda lonycL¡ ,od  wy lewiska  n ieczys toéc i .

Radny rvnos i  uwagqraby  b , . rdu jqc  wodoc iqg  ,budowaó jednoczeén ie  kana l - i -

z  a c  j q .

Zas tqpca przeds tawia  jak  bqdz ie  b rzmia la  u jedno l icona uchwala  po

wprowadzeniu poprawek,

RaCa 18 g?osamÍ  ¡p rzy  1  g?os ie  p rzec iw i  1  g los ie  ws t rzynu jqcym s iq

powziq?a Uchvralq NR XLII /272/94 w sprawie ochrony érodowiska przed

odpadan i  komuna lnymi  i  n ieczys toÉc iami  p lynnymi .

/Uchv¡ala Nr XLrI/272/94 w zaLa,czeniu do protokólu/.

Ad.15. Rada 1!  g losami przy 2 przecÍw i  2 glosach wstrzymujq-

cych siq powziqla Uchwatq Nr XLII /273/94 zmieniaiqcq Uchwalq

Nr  XXXI /189/92  Rady Mie jsk le j  w  Jqdrze jowie  z  dn ia  18  grudn ia  1992 r .

w sprawie okreÉlenia wyposa2enia nieruchomoéci  osób f ízycznych i  pod-

miotów gosporiarczych w urz1dzenia stu2q.ce do grornadzenia odpadów

oraz utrzymywania ich w odpowiednim stanie saniatrno-porzqdkowyrn.

/uchwala Nr XLII/273/94 w za}¿pzeniu do protokóLu/.

Ad.16 .  Rada 22  g losami  p rzy  1  g tos ie  p rzec iw i  1  g los ie  ws t rzy -

nrujqcyrn s iq powziqla uchwa?q Nr XLII /274/94 w sprawie obni2enia

stawek podatku od érodków transportowych.

/Uchwala Nr XLIr/274/94 w zala,czeniu do protokótuf .

/ ,d. '11.c.d.  l i  f  turze wyborów wybrano do Rady Nadzorczej  Samorzqdowe
-go Zak ladu Op iek i  Zdrowotne j  w Jqdrze jowie :

Mar iq  Rok ickE,

E l2b i .e tq  Pods iad la  ,
Waldemara 'úioániaka 

,
Jerzego Smack iego,

Ryszarda ' .  Ba l  iásk i  ego t
Genowefe Pelka.
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! /  TI  turze glosowania wybrano:

Barbarq Rogulskq,

Wies?awa Poczqtego.

Zarz4dzono I I I  turq glosowania ,poniewaZ kandydaci  Bernadeta

Kociszewska- lv lusiat  i  Kazimierz Saj tyna uzyskal i  jed.nakowq i loéó

g l o s ó w .
Cz?onkiem Rady Nad.zorczej  zostala wybrana Bernadeta Kociszewska- l { r :s ia l

/Protokó} Komisj i  Skrutacyjnej  i  karty do gtosowania w zaTqczeniu do

pro tokó}u / .

Radny Andrzej Gawron zglosil wniosek o zakoitczenie/obrad w dniu

dzi .s ie jszyn ze wzglqdu na zmqczenie radnych.

Burmistrz l tnosiraby obrady kontynuowaó dalej  a2 dc wyczerpania

porzedku dzi  enneeio.

Za wnioskiem radnego Andrzeja Gawrona g?osowalo 15 radnychrT radnych

g?osowalo przeciwr2 radnych wstrzymalo s iQ od glosu.

Termin f f  posiedzenia Wznaczono na 16 lutego na godz.12' t4.
)q '

O godz-15"  PrzewodniczEcy Rady Mie jsk ie j  zamknql  obrady

f  p o s i e d z e n i a  X L f f  s e s j i .

Sekretarz obrad:

Danuta Porebska-l{ani ara

Przewod
Rady Miejs, Jqd rze jow ie

Tad z Lato

, /
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